
REFERAT fra bestyrelsesmødet i Grundejerforeningen tirsdag d 06.05.08 
hos H. S. Mortensen. 
 
Til stede: Erik, Karen, Lotte, Kristina og Henning. 
 
Dagsordenen var en fortsættelse af dagsordenen fra mødet d 15.04.08: 
 
5). Der er indsendt brev til kommunen vedr. det vedtagne forslag om etablering af blød kurve Leos 
Alle syd – Bargumsvej, og brev til Trafiksikkerhedsplanudvalget. 
 
6). Der er indsendt brev til kommunen om det vedtagne forslag om nedsættelse af hastighed på Leos 
Alle, og iværksættelse af hastighedsmålinger på Leos Alle. 
 
7). Der afventes med at udsende brev til grundejerne om deres indstilling til træer og belysning, 
indtil der er lidt mere afklaring.  
Bl. a. et forslag om at placere træer og belysning i det fremtidige fortovs midterste række af 
foreslået 5 rækker af chaussesten, samt at der foretages indsnævringer ved alle nuværende og 
kommende ophøjede flader. 
 
8). Kristina havde udarbejdet skitseoplæg til ansøgning til Real Dania, og været i kontakt med 
COWI fra Esbjerg om evt udarbejdelse af et skitseforslag. 
Der er dog en del forhindringer før dette kan ske, bla. skal der fremskaffes kort visende de 
forskellige ledningsanlægs placeringer. Dette arbejder Henning med at fremskaffe. 
Kristina og Henning arbejder videre med at udforme ansøgning til Real Dania. 
Der arbejdes stadig videre med de 3 muligheder for at fremskaffe et groft skitseprojekt: 

- via rådgivende firma, 
- via arkitektskolen, og 
- via lokal anlægsgartner (eller dennes arkitekt) og SE. 

Erik og Henning afholder møde med Anlægsgartner Højmoses landskabsarkitekt Ole Klaaborg, om 
udarbejdelse af et skitseforslag for placering af træer d 22.05.08. 
 
10). Liselotte uddelte kontingentoversigt, der dog ajourføres, for at få medtaget de tilstødende 
gader, og enkelte udeladte  nr. 
 
11). På sidste møde var Birger inde på, at vi fik udarbejdet en oversigt visende, hvor langt vi var  
ved nogle af de enkelte beslutninger, breve mv. 
Dette tages snarligt op. 
 
12). Der gik lidt koks i det vedr. fastlæggelse af det næste møde, idet det ikke ansås for nødvendigt, 
at afholde nyt møde d 12.08.08, og jeg har anført en ny dato til 02.09.08, men er ikke sikker på, at 
det er den korrekte. Meld evt tilbage med jeres opfattelse. 
 
Mvh. 
 
Henning Mortensen 
 
 
 



 
 
    
      


